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Närvarande:   

Kjell Haeffner, Anders Gustavsson, Jörgen Ohlsson, Tomas Nilsson, Anna Fahlander 
(del av tid) och Carina Bengtsson. 

 
 
§ 1. 
Öppning 

Ordförande Kjell Haeffner hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 
 

§ 2. 
Dagordning 

Dagordningen godkändes. 
 

§ 3. 
Inkommande post 

• Påskrivet avtal för markförläggning av kablar (se även § 10) 
• Ersättningserbjudande på rot-stående skog från Ellevio 
• Erbjudande om att få hopslagen faktura från Ellevio och Fortum 

 
§ 4. 
Föregående protokoll 

Protokollet från föregående styrelsemöte godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 5. 
Ekonomi 

Jörgen rapporterar: 
• I dagsläget finns ca 98.500:- på föreningskontot och ca 50.600:- på 

reservkontot. 
• Faktura på ca 7200:- ska betalas inom kort. 
• Mötet med Revab har hållits, ett avtal betr. samarbetet har skrivits på och 

skickats in. 
 
§ 6. 
BDT på ängen 

Kostnaden för arbeten som gjorts för att få anläggningen godkänd blir ca 975:-/fastighet 
som är ansluten till den gemensamma anläggningen. 
Slutrapport från Miljöförvaltningen samt faktura kommer att skickas ut inom kort till 
berörda. 
Kjell gör ett nytt tömningsschema för brunnarna som tillhör anläggningen. 
Ev måste de tunga betonglocken på brunnarna bytas till lock av plast som är betydligt 
lättare, de tunga locken utgör ett arbetsmiljöproblem. 
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§ 7. 
Sommarvatten/Vintervatten 

Inför kommande säsong behöver vi få in folk som kan ställa upp och hjälpa  
till att sköta vattnet, Du som känner att du vill/kan hjälpa till kan kontakta  
valberedningen, Mats Carlsson tel 070-515 48 90. 
 
Diskuteras hur viktigt det är att få fram en vattenkommitté inför kommande år. 
Om vattenkommitté saknas behöver man förmodligen titta på om man kan ta fram 
något slags serviceavtal med någon rörfirma som kan rycka ut och åtgärda ev fel och 
brister.  

 
§ 8. 
Båthamnen 

Arbetet med att undersöka hur vi kan renovera bryggan fortsätter. 
Vilka alternativ finns för att ev byta flytblock i den befintliga bryggan? Material? 
Vad kan en ny brygga kosta? Etc 
Tomas jobbar med att ta fram offerter på olika alternativ. Presenteras på årsmötet.  
 

§ 9. 
Badplatsen 

Staketet vid badplatsen är dåligt och behöver ses över, ett antal stolpar och grinden 
behöver bytas (kanske hela staketet). 
Hedbergs gräv kontaktas för att få en offert på vad det kan kosta att åtgärda detta då det 
förmodligen behövs en grävmaskin för att klara av detta. 

 
§ 10. 
Markförläggning av kablar 

Avtalet är påskrivet och inskickat av Kjell, inget nytt efter det. 
 
§ 11. 
Övriga frågor 

• Reviderade stadgar 
Reviderade stadgar kommer att skickas ut tillsammans med kallelse till årsmötet 
(inte tillsammans med BDT-fakturor som skrevs i föregående protokoll). 

 
§ 12. 
Nästa möte/avslut 

Nästa möte hålls söndagen den 26 februari 2023 kl. 15.00 hos Kjell på 818. 
Mötet avslutas. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Ordförande Sekreterare 
 

 
_______________________________ ____________________________ 
Kjell Haeffner Carina Bengtsson 

 


